
Prečo sa vlastne snažíme zmeniť územný plán na lúke na Kráľovej hore, aj keď je v súkromnom 

vlastníctve? 1. Pretože je to v súlade so zákonmi a existujú precedensy na takúto zmenu. 2. Pretože sa snažíme vlastne len o návrat územného využitia pred rok 2000: "lesy, 

rekreácia". 3. Pretože sme presvedčení, že zmena v územnom pláne v r. 2000 na "občiansku vybavenosť" 

bola nepremyslená, nebrala ohľad na záujem verejnosti a ochrany prírody a nepochybne 

bola podnietená záujmami budúceho developera. 4. Pretože Kráľova hora leži uprostred lesov Devínskych Karpát a jej zastavanie bude veľmi 

pravdepodobne len prvým krokom k prenikaniu výstavby aj do okolitých lesov. Jedná sa o 

súčasť chránenej krajinej oblasti. 5. Pretože sme presvedčení, že Kráľova hora má šancu sa stať poučným príkladom aj pre 

iných developerov, ktorí si práve brúsia zuby na mnohé ďalšie verejné pozemky na celom 

Slovensku a "pracujú" na krokoch podobných tým, ktoré viedli k dražbe a reklasifikovaniu 

Kráľovej hory. 6. Pretože neveríme vyhláseniam súčasneho vlastníka o citlivom zastavaní – oprávňuje nás k 

tomu opakované porušovanie sľubov, napr. kauza lodenice na Karloveskom ramene. 7. Pretože si myslíme, že existujú aj iné riešenia využitia Kráľovej hory, ktoré v konečnom 

dôsledku môžu byť výhodné aj pre súčasného vlastníka. (výmena za iný pozemok na 

stavbu Domu seniorov, spätné odkúpenie Kráľovej hory, vzťahy s verejnosťou). 8. Pretože sa tak jasne vyjadrilo uz vyše 20 400 občanov  prevažne Bratislavy v petíciách v 

r. 2003 a 2011. 


